

# قصة نجاح الشركة

منذ تأسيسها في عام 2013 كانت موسسة الشرق الأدنى لخدمات قطاع النفط احد دعائم الاقتصاد السعودي وقد احتلت المؤسسة مكانة مرموقة بين الشركات المنافسة بغضل سياستها الأكثر ديناميكية وفاعلية، وبذلك فهي تكتسب عوائد قياسية وقد حصلت على عقد من مشروع مصفاة جازان مع شركةا بالتعاون مع شركة ناترك حيث تم تزويد المشروع من الفنيين والمختصين المهرة ثم حصلت على عقد من الباطن بمشروع انابيب الفاضلي – أبو جفنان مع شركة سعودي كاد- وقد تم تزويدهم بمختلف التخصصات الفنية ومع صدور التصنيف الوطني للانشطة الاقتصادية لكل نشاط اقتصادي على مستوى جميع البلدان تحول النشاط الى مؤسسة سيرة للموارد البشرية تسعى وبكل شرف الى توظيف السعودين المؤهلين بكل القطاعات.

تسعى مؤسسة سيرة للموارد البشرية إلى جذب أفضل المواهب والخبرات وتعمل على الاحتفاظ بها. وتحرص على تقديم مزايا ذات جاذبية للسعودين من خلال توفير الحوافز وفرص التدريب وغيرها من المزايا الفريدة التي تُلبي تطلعات االسعودين الذين حصلوا على برامج تاهيل وتدريب بالمعاهد والكليات المختصة بجميع المجالات وانطلاقًا من رؤية المملكة 2030 ورهانها المستمر على الشباب السعودي الواعد باعتبارهم من أهم وأكبر الفئات الأساسية فيها. وفي سعيها لتحقيق رؤية المملكة 2030 ، فان للمواطن الأفضلية في توفير الوظيفة المناسبة والتي تناسب مع مؤهلاته وقدراته العملية لأننا مسؤلين على الحفاظ على مكتسباتنا الوطنية التي يجب ان يتحملها ابناؤنا بالكامل بل يجب عليهم التطوير والتحديث بشكل دائم كما المملكة العربية السعودية 2030 .





## : ä .... ä ... l

نوفر افضل الخدمات المضمونة %100 والكفاءات المميزة خلال الوقت المحدد وفي حدود الميزانية المحددة

### تقديم الخدمة المميزة :

تقديم خدمات عالمية عالية الجودة في استقطاب وتوظيف الكفاءات المؤهلة بناءً على فهم دقيق ومستمر لاحتياجات ومتطلبات سوق العمل على جميع المستويات ودعم جهود التنمية للمساهمة مع شركائنا في تحقيق رؤية المملكة 2030.

## الــشفـافيــــــة :

جميع خدماتنا ومعاملاتنا مطابقة لنظام العمل السعودي لضمان حقوق عملانا والكوادر البشرية التي تم استقطابها لشـركة التوظيف ممـا يوفـر مبالـغ طائلـة في إدارات شؤون الموظفيـن لـدى العمـلاء .مثل التامين الصحي ومكافاة نهاية الخدمة وغيره

## الـميــزة التنافسيــة :

التخفيف من المخاطر الجودة للعملاء شاملا التدريب والخبرة في المجال مع الالتزام بالمعايير.







نهتم في تقديم خدمات التوظيف وتشغيل للمجالات الفنية والادارية لقطاع الاعمال والقطاع الحكومي إقامة علاقة إستراتيجية مع الجهات الحكومية ذات العلاقة بالموارد البشرية .

نتواجد ونتشارك في المساهمة بالقضاء على البطالة وتوفير الفرص الوظيفية للشباب السعودي وفق المعايير المطلوبة داخل المنشأة

المساهمة: المساهمة كشريك أساسي في برامج التحول الوطني وتحقيق رؤية المملكة 2030 ومواكبة مستجدات احتياجات سوق العمل في المملكة

توفير الكوادر السعودية المؤهلة والمدربة في المجالات الإدارية والمالية والفنية والفنية والمهنية للقطاع الخاص





قطاع النفط والغاز 01

الاعمال البحرية 02

المطارات والمواني 03

الخدمات الصناعية 04 لقطاع البتروكيماويات

التموين والاعاشة 05

الاعمال الاداريـة 06 وتقنية المعلومات

> كافة الموارد البشرية 07

اعـمالنــا

اعمـــا ل لشــركـــــة ارامكو بمصفاة جازان مع شركة الهاجري بالتعاون مع شركة ناترك

اعــمـــال خــط انــابیــب ارامـــکـــو مـع شركــة اركــــاد































- 0592348131
- seerh\_hr

Commercial Registration No. 2051237728 Tax number 3004755774





www.ne.sa-info@ne.sa



hr@ne.sa



0592348131



@seerh\_hr



سجل تجاري رقم 2051237728 الرقم الضريبي 3004755774

## Domain

Our Work

> Oil and gas sector

02 marine works

> airports and ports

industrial services for the petrochemical sector

catering and administration

o6 information technology

07 all human resources

Aramco worked
in Jizan Refinery
with Al-Hajri Company
in cooperation with
Network Company.

Extension of Aramco pipelines with Arkad Company



# Our Services ×

We are interested in the following: Providing recruitment and employment services for the technical and administrative fields of the business sector and the government sector. Establishing a strategic relationship with government agencies related to human resources.

We exist and participate: In contributing to the elimination of unemployment and providing job opportunities for Saudi youth according to the standards required within the facility

Contribution: Contribute as a key partner in the national transformation programs and achieve the Kingdom's vision 2030 and keep abreast of the latest developments in the needs of the labor market in the Kingdom.

We do the following: Supporting human development efforts and achieving efficiency and competitiveness in the labor market.

Providing qualified and trained Saudi cadres in the administrative, financial, technical and professional fields for the private sector







#### Trust

We provide the best 100% guaranteed services and outstanding competencies within the stipulated time and within the specified budget

### Providing a distinguished service

Providing high-quality global services in attracting and employing qualified competencies based on an accurate and continuous understanding of the needs and requirements of the labor market at all levels and supporting development efforts to contribute with our partners to achieving the Kingdom's Vision 2030.

#### **Transparency**

All our services and transactions are compatible with the Saudi labor system to guarantee the rights of our customers and the human cadres that have been attracted to the recruitment company, which saves huge sums in the affairs departments. Employees with clients such as health insurance, end of service benefits, etc. .

#### Competitive advantage

Mitigating quality risks for clients, including training and industry experience, while adhering to standards





Company success story Since its establishment in 2013, the Near East Oil Sector Services Corporation has been one of the pillars of the Saudi economy, and the Corporation has occupied a prominent position among the competing companies thanks to its most dynamic and effective policy. The project was provided by skilled and specialized technicians, and then I got a subcontract for the Al-Fadhili - Abu Jafnan pipeline project with Saudi Cad Company. Honorably, it seeks to employ qualified Saudis in all sectors The Near East Foundation seeks to attract and retain the best talent and expertise. It is keen to provide attractive advantages to Saudis by providing incentives, training opportunities and other unique advantages that meet the aspirations of Saudis who have obtained qualification and training programs in specialized institutes and colleges in all fields, and based on the vision of the Kingdom 2030 and what follows. The continuous bet on the promising Saudi youth as one of the most important and largest core groups in it. . In its guest to achieve the Kingdom's Vision 2030, the citizen prefers to provide the appropriate job that suits his qualifications and practical capabilities because we are responsible for preserving our national gains, which must be fully borne by our children. A strong supporter of the national economy, and these are the most important goals of Saudi Arabia's Vision 2030



